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Abstract (en)
The switch block includes the moving contact (13A) which is formed with two elbows making two sections (36,38) by which it rotates around the
cross-piece (25A). The second elbow (39) is in the opposite direction to the first (37) and the first is more open than the second while both form
angles (A,B) slightly less than 90 degrees . The moving contact pivots lie between two flat side pieces (26) of the support (12) which are connected
by the cross-piece. The abutment (29) is cut into at least one of the side pieces and forms a hook preceded by an oblique slope (30). The abutment
holds the middle part (34) of the moving contact against the spring (28) when the switch is open.

Abstract (fr)
Il s'agit d'un appareil électrique comportant un support de contact(s) (12) sur lequel est monté rotatif au moins un contact mobile (13A, 13B), avec,
associés à ce contact mobile (13A, 13B), des moyens élastiques qui le sollicitent en permanence en direction d'une butée (29) prévue pour lui sur le
support de contact(s) (12). Suivant l'invention, cette butée (29) est, à la manière d'un crochet, précédée par une rampe oblique (30), ce qui permet
un montage rapide et aisé du contact mobile (13A, 13B) sur le support de contact(s) (12). Application, notamment, aux interrupteurs différentiels.
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